

## Commissie 4

### Notulen

Zitting van 22 mei 2024

---

#### Samenstelling:

##### Aanwezig:

De heer Jeff Dierckx, voorzitter; De heer Marc Boogers, schepen; De heer Stijn Adriaensens, schepen; De heer Achraf El Yakhoulfi, raadslid; De heer Hannes Anaf, raadslid; De heer Wilfried Sylverans, raadslid; Mevrouw Savannah van Dongen, raadslid; De heer Koen De Busser, raadslid; De heer Reccino Van Lommel, raadslid; De heer Mario Geys, raadslid; Mevrouw Katleen De Coninck, raadslid; De heer Luc Debondt, raadslid; De heer Bart Voordeckers, raadslid; De heer Wout Schafraet, raadslid.

22 mei 2024 om 19:30 uur - De voorzitter opent de openbare zitting

---

#### 1. Goedkeuring verslag vorige vergadering

##### Notulen

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.

---

#### 2. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de algemene vergadering van Cipal op 20 juni 2024

##### Toelichting

Cipal organiseert een algemene vergadering op 20 juni 2024. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

##### Notulen

Koen De Busser geeft toelichting bij dit punt.

---

#### 3. Convenant wedkantoor – Arendi

##### Toelichting

Er wordt voorgesteld om een convenant af te sluiten i.f.v. de exploitatie van een wedkantoor Nieuwe Kaai 29 bus 1.

##### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Melanie Ryckaert, na inleiding van Stijn Adriaensens, toelichting bij dit punt.

Uit het publiek komt de vraag of er in het advies van de politie rekening werd gehouden met de gidsen van Sint Godelief. Want zij zijn verhuisd en zij hebben op zaterdagmiddag activiteiten.

Melanie Ryckaert antwoordt dat zij op het randje van de perimeter liggen en dat dat moet bekeken worden. De politie zal dit niet mee opgenomen hebben in hun advies.

Hannes Anaf zegt dat zij misschien rekening hebben gehouden met de vorige locatie van de gidsen, die verder gelegen is.

Melanie Ryckaert deelt mee dit te zullen bekijken en indien nodig te verdagen naar juni zodat dit mee opgenomen kan worden in het advies van de politie.

---

#### **4. Verwervingen en overdrachten voor algemeen nut, ifv de heraanleg van het kruispunt N140 Parklaan/Stwg op Gierle en aanleg fietspaden Visbeekstraat**

##### **Toelichting**

AWV plant de heraanleg van de N140 - Steenweg op Gierle vanaf de Raadsherenstraat (langsheen de gewestweg buiten de ring) tot de Oud-Strijderslaan (langsheen de gemeenteweg binnen de ring). De stad plant tevens de aanleg van fietsinfrastructuur in de Visbeekstraat. Voor beide dossiers dienen er private eigendommen te worden verworven voor opname in het openbaar domein.

##### **Notulen**

Aan de hand van een ppt geeft Bert Willems, na inleiding van Marc Boogers, toelichting bij dit punt.

Bart Voordeckers is blij dat er eindelijk timing gezet wordt op de werken en een timing die ook realistisch is. Het pad ernaar toe is ook duidelijk. Vorige keer heeft hij aangehaald dat hij de grens van de start van de werken, zijnde de Oud-strijdersstraat, ietwat vreemd vindt. Hij denkt dat er beter gestart kan worden aan de Lokerenstraat. Zodat het fietspad kan meegenomen worden, al is het alleen al maar in de richting van de Ring. Want wanneer daar auto's staan aan te schuiven, is het voor fietsers onmogelijk om er naast te kunnen.

Marc Boogers is het daar volledig mee eens en er moet gekeken worden wat er kan.

Bert Willems deelt mee dat dit vorige keer werd nagekeken en er zullen bijkomende grondverwervingen moeten komen.

Hannes Anaf vindt het ook een gevaarlijke situatie want de fietsers slompen tussen de auto's of vliegen het voetpad op.

Mario Geys vraagt of er bij de grondverwervingen aan E5 mode parkeerplaatsen moeten worden opgeofferd.

Bert Willems verduidelijkt dat E5 mode een nieuwe vergunning aangevraagd had en daar werd rekening gehouden met een toegang en bijkomende parkeerplaatsen.

Marc Boogers vult aan dat er geen parkeerplaatsen verdwijnen.

Wout Schafraet vraagt of de grondafstand voor het fietspad aan de zuidelijke kant, waar nu het voetpad is, moet gebeuren om het voetpad te verleggen naar waar nu de parkeerplaatsen zijn van Sleepworld.

Bert Willems verduidelijkt dat het voetpad blijft. De grondafstand moet gebeuren omdat men binnen de Ring met een conflictvrije regeling zit. En die opstelstroken moeten in drie richtingen gelegd worden. Er wordt een rijstrook toegevoegd bij de uitrijdende auto's. Dus het kruispunt verschuift waardoor je een breder profiel krijgt. Daardoor heb je langs beide kanten extra ruimte nodig.

Wout Schafraet vraagt waar het nieuwe voetpad komt.

Marc Boogers verduidelijkt dat het voetpad er nog ligt. Er ligt voetpad, fietspad en een afslagstrook. Langs twee kanten.

---

#### **5. Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg**

##### **Notulen**

Aan de hand van een ppt, geeft Karolien Van den Broeck, na inleiding van Marc Boogers, toelichting bij dit punt.

---

#### **6. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene vergadering van Pidpa op 28 juni 2024**

##### **Toelichting**

Pidpa organiseert op 28 juni 2024 een buitengewone algemene vergadering. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

##### **Notulen**

Savannah van Dongen geeft toelichting bij dit punt.

---

**7. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de gewone algemene vergadering van Pontes op 20 juni 2024**

**Toelichting**

Pontes organiseert een gewone algemene vergadering op 20 juni 2024. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

**Notulen**

Koen De Busser geeft toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel vat samen dat de koffietafels hoe langer hoe meer onder het beheer van begrafenisondernemers zullen vallen. De investeringen zullen moeten bekeken worden. Op langere termijn zullen er renovaties nodig zijn. Maar hoe gaat men nu al om met deze achteruitgang.

Koen De Busser deelt mee dat men sowieso aan de infrastructuur zal moeten werken. Pontes is te klein. De ruimten zijn nodig voor de crematies die er gebeuren, want begrafenisondernemers hebben zulke grote ruimtes niet. Dus het is noodzakelijk dat het gebeurt. Prijzen om te kunnen concurreren met begrafenisondernemers, zal moeilijk worden. Maar dat zal moeten worden opengeschreven.

---

**8. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene vergadering van Iveka op 13 juni 2024**

**Toelichting**

Iveka organiseert een buitengewone algemene vergadering op 13 juni 2024. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

**Notulen**

Jeff Dierckx geeft toelichting bij dit punt.

Mario Geys vindt het grappig dat de Vlaamse overheid tegen 2029 geen dieselwagens meer wil, maar Fluvius pas tegen 2030 het net gaat versterken.

Jeff Dierckx legt uit dat dit plaats per plaats bekeken zal worden waar men moet gaan upgraden. Zo zal er in stalplaatsen van De Lijn een soort upgrade uitgevoerd worden voor de elektrische bussen. Met de dienst Mobiliteit wordt er ook gekeken waar er verkeerseilanden zijn voor het plaatsen van laadpalen. Daar zijn ook regels rond.

---

**9. Stavaza Batopin**

**Notulen**

Stijn Adriaensens geeft toelichting bij dit punt.

Stijn Adriaensens geeft mee dat men bezig is met de voorbereiding van een vergunning in de Parkwijk. Het pand op de Steenweg op Oosthoven dat vorige keer aangehaald werd, is niet meteen dienend. Er zijn geen te vermelden stappen gezet sinds vorige commissie.

---

## **10. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn**

### **Notulen**

Marc Boogers en Stijn Adriaensens overlopen de agenda van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn.

- Begraafplaatsen 2024 – Bepaling van de bestemming van de stoffelijke resten van de ontruiming op de begraafplaatsen.
- Aanstelling van een gewestelijke vaststeller gemeentelijke administratieve sancties

---

## **11. Uit het college**

### **Notulen**

Er werden geen extra punten aangebracht.

---

Charlotte Verboven  
Commissiesecretaris